
Obec Kamennd Poruba
Obecn! firad Ksmennd Porabs C.207,093 03 Vrsnov nad Topl'oa,IeO: 00332461, DIe: 2020630106

ZAPISNICA
zo 4. zasadnutia Obecndho zastupitefstva v Obci Kamennd Forubo konaniho dfia 27.02.2079

Zadiatok zasadnutia: l1:00 hod

S t ar o s t a o b c e : "G at o Zdenko

Prednosta obce: Bc. eonka Ladislav

Pritomni:
MuchaJdn,
Tancoi Jozef,

Karchy'tdk Duian,
Gad'o Maridn,
Tippan Andrej,
Dud'a Mqrtin,
Kuierdk Gejza,

Hostia:
Bartko DuYan, Jaroslav Oll,!r, Irena kubikovd.

Ndvrh programu:

I. Priv{tanie a otvorenie zasadnutia,

2. Schvdlenie programu zasadnutia, urienie zapisovatela a overovatetov zdpisnice,

3. Silhlas vlastnikn pozemku so zriadenfm zdloindho prdva v prospech SFRB,

4. Schvdlenie dodatku i.3 k Zmlwe o bu&icej hipnej zmluve na hipu bytov,

5. Prejednanie podnetov a sfainosti,
6. Rdzne,

7. Diskusia,

B. Zdver.

K bodu 1, Privttanie, otvorenie zusadnutia
Zasadnutie Obecndho zastupitefstva v Kamennej Porube otvoril a viedol starosta obce p.

Gado Zdenko. V tivode privttal poslancov obecndho zastupitefstva a ostatnych prftomnych

a skonYtatoval, Ze z celkovdho poitu 9 poslancov AZ je pr{tomnych 7, tzn. ie Obecnd

zastupitefstvo je v zmysle $ 12 ods. 7 zdkonaSNR i. 369/1990 Zb"o obecnom zriadenf v znenf

neskor S [ch pr e dpis ov uzndi ania s chopnd.

Neprftomni:
Cervefidk lgndc, Giy'to Peter,



2.Sch utia l'a a overovate
Zdstupca starostu obce Gado Zdenko predniesol ndvrh programu zasadnutia, uriil
zapisovatefa zdpisnice Miroslava Jano1ka a overovatefov zdpisnice pdnov; Jozefa Tancoia
a Gejzu Kuierdka.
Hlasovanie o predloienom ndvrhu programu zasadnutia obecndho zastupitefstva:
Za: 7 poslancov

Proti: 0 poslancov

ZdrZalo sa: 0 poslancov

Obecnd zastupitefsfvo schvaluje Program zasadnutia, schvafuje zapisovatela a overovatefov
zdpisnice.

K bodu 3. Srthhs vlastnfka oozemku so zriadenfm ztiloindho nrdva v orosnech SFRB
Starosta obce Gado Zdenko informoval poslancov OZ, Ze je potrebnd schvdlif zriadenie
zdloZndho prdva pozemkov v r1mskej osode, na ktorych stoja byty niiiieho Stondardu
v prospech Sfnf. Konlcrdtne ide o pozemly v k.il. Kamennd Poruba, parcely i.526/8, 526/9,
526/10, 526/Il, 526/12, 526/13.
Hlasovanie za schvdlenie zriadenia zdloindho prdva pozemkov v prospech SpnA:
Za: 7 poslancov

Proti: 0 poslancov

ZdrZalo sa: 0 poslancov

Obecn,6 zastupitelstvo schvaluje zriadenie zdloindho prdva pozemkov v r1mskej osade, na
ktorych stoja byty n.3., v k.ti. Kamennd Poruba, parcely i.526/8, 526/9, 526/10, 526/l l,
526/12, 526/13 v prospechifnf.

K bodu 4. Schvdlenie dodstku i.3 k Zmluve o budficei krtpnei zmluve na kfipu bvtov
Starosta obce Gado Zdenko informoval poslancov OZ o schvdlen{ dodatku i.3 k Zmluve
o budilcei kupnej zmluve na kilpu bytov, nakofko zmluvq neobsohovala pr{stupovd spevnend
plochy, osadenie obrubnfkov popri chodn[koch a cesty pri bytoch niiYieho itandardu.
Poslanci obecndho zastupitefstva prejednali a schvalujil tento dodatok.
Hlasovanie za schvdlenie Dodatku i.3 k Zmluve o bu&icej kilpnej zmluve na hipu bytov:
Za: 7 poslancov

Proti: 0 poslancov

Zdrialo sa: 0 poslancov

Obecnd zastupitefsno schvaluje Dodatok i.3 k Zmluve o bu&icej kupnej zmluve na lcupu

bvtov.

K bodu 5. Preiednanie nodnetov a st'ainosti
-Starosta obce predloiil poslancom obecndho zastupitefstva sfainosf, resp. ozndmenie zo dfia
20.02.2019 od obyvatefley obce, v ktorom iiada o nadstavbu oplotenia na multifunkinom
ihrisku, nakofko pri pouZlvanf / hrdch na ihrisku jej preskakujil lopty na jej sillcromnit
pozemok. V opainom pripade uzavrie prfstupovil cestu nafutbalovd ihrisko.



Vyjadril sa k tomu aj hosf zasadnutia - poverenli ilenfutbalov,iho klubu, ie multifunkind
ihrisko nie je vlastn{ctvomfutbalovdho klubu, takie rieiif tento probldm by mala obec.

Navrhol moZnosf rieienia aj talcym spdsobom, ie Obec Kamennd Poruba uzavrrt s Obecnltm

futbalov!,m klubom zmluvu o prevddzkovan[ multifunkindho ihriska s bude sa o ihrisko starat'
a prevddzkovaf obecny futbalov!, klub.

Poslanci prejednali tento probldm a dohodli sa, ie Obec Kamennd Poruba zhotovi tdtto

nadstavbu na oplotenie, ale s podmienkou, ie sa uzavrie spomlnond zmluva rnedzi Obcou

a Obecnymfutbalovym kluborn o prevddzkovanf multifunkindho ihriska. Obecnitfutbalovy
klub vypracuje harmonogram, podla ktordho sa bu&i ndvftevnici ihriska riadif.
Hlasovanie za schvdlenie uzavretia zmluvy o prevddzkovan{ multifunkindho ihriska Obecnltm

futbalovj,m klubom:

Za: 7 poslancov

Proti: 0 pos.lancov

Zdrialo sa: 0 poslancov

Obecnd zastupitefstvo schvatuje uzavretie zmluvy medzi Obcou a Obecnymfutbalovym
klub o m o pr ev d dz kov an{ mul t ifunki n 6 h o i hr i s ka.

- Starosta obce predloiil poslancom obecn,lho zastupitefstva sfainosf obyvatela obce na

svoju susedu, ktord md vysoko navezeny pozemok, z d6vodu ktor,iho mu omakd dom a dri[ sa

mu voda na pozemku" Na zasadnutie bol pozvanjt aj poikodeny, ktor! vysvetlil poslancom a io
sa vlastne jednd.

Starostq obce podal ndvrh, aby obidve strany boli obecn!,m ilradom pozvand na miestne

ietrenie, pri ktorom bude pr{tomnd aj obecnd poriadkovd komisia. Seftenie by sa malo

uskutoinif do I 0.03.20 I 9.

Obecnd zastupitefstvo berie na vedomie sfainosf obyvatefa obce.

-Starosta obce predloiil poslancom obecn,lho zastupitelsna iiadosf obecn,lho futbalovdho
klubu zo dfia 19.02.2019, v ktorej iiadq obecny ilrad o podporu q spoluprdcupri akcii
Aerobik. Aerobik by sa cviiil "v obci jeden lrdt v fi,idni a to v utorok, priiorn mzda cviiiteflqt
by bola 30,00 € brutto z obecnychfinancil za kaidd cviienie.
Poslanci obecndho zastupitefstva prejednali tilto iiadosf a nesilhlasia s podporou Aerobiku.

Starosta obce preto navrhuje, aby bola poslqttnutd priestory kultilrneho domu na cviienie
Aerobiku pre obianov obce, ale bez finaninej podpory obecn,lho ilradu.
Obecnd zastupitefstvo berie na vedomie poslcytnutie priestorov kultilrneho domu na cviienie
Aerobiku.

-Starosta obce predloiil poslancom obecndho zastupitefstva iiadosf Obiianskdho zdruienia
Porubiankq, v ktorej iiadajil pridelenie stabilnych priestorov na stretdvanie zdruienia.
Starosta obce informoval poslancov OZ , ie zdruienie sa stretdva kaidy Jnrtokvo vestibule
kultilrneho domu, io tieZ nie je dobrd, lebo pri akcidch a svadbdch, ked si ndjomcovia
prevezmtit kHie od sdly na svadbu, tak chcti maf priestory pre seba. Preto navrhuje, aby sa



\
\

Obiianske zdruienie Porubianka stretdvala v Komunitnom centre, v dolnlch priestoroch
telocviine.
Poslanci obecndho zastupitefstva prejednali ttito iiadosf a dohodli sa, Ze ruiia terajSiu
zmluvu so zdruZenfm, aby itvrtkami nechodili do kultilrneho domu.
Hlasovanie za zruienie zmluvy obce s obiianslrym zdruien{m Porubiqnka:
Za: 7 poslancov

Proti: 0 poslancov

Zdrialo sa: 0 poslancov
Obecnd zastupitefstvo schvalaje zruienie zmluvy medzi Obcou Kamennd Poruba
a Obiiqnskvm zdruienim P orubianka.

K bodu 6. Rdzne
-Poslanec obecndho zastupitefstva Jozef Tancoi podal sfainosf, ie niektori obyvatelia
v osade sypil smetie za svoje pribytlcy a nie do kontajnerov, pritom kontajnery sil vyvezend

a prdzdne.

Poslanci OZ prejednali o beril na vedomie tilto sfainosf. Dohodli sa, ie zdstupca starostu
Jozef Tancof bude spolupracovaf s terdnnymi socidlnymi pracovnlikami, vykonajil sa

ndvitevy v rodindch, kde sa vyslEtuje tento probldm, budil upozorfiovaf q S{rif osvetu ohf
udriiavania ii stoty Zivotn,iho pr ostr e dia.

K bodu 8. Zdver
Starosta obce Gado Zdenko podakoval prftomnym za iliasf a zasadnutie obecn,lho
zas tupite fs tv a vyhl ds il za ukoni end.

Ukonienie zasadnutia: I2:30 hod
Zapfsal: Mgr. Miroslav JanoSko

Overovatelia zdpisnice :

JozefTancoi

Gejza Kuierdk

V Kamennej Porube, dfia 2L02.2019

//./-
Zdenko Gado
starosto obce


